
Social-, Indenrigs- og Børneudvalget

Til: Børne- og socialministeren

Dato: 26. marts 2019

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

SOU alm. del

Spørgsmål 410

Vil ministeren redegøre for, hvad ministeren vil gøre ved problemstillingen vedrørende til-

skud til administration af hjælperordning, som kommuner ifølge artikel i Altinget den 21.

marts 2019 reducerer kraftigt, og vil ministeren redegøre for, om det er er lovligt?

Der henvises til artiklen: https://www.altinget.dk/social/artikel/kommuner-presser-prisen-

saa-firmaer-maa-sige-nej-til-at-hjaelpe-handicappede?ref=newsletter&re-

fid=30763&SNSubscribed=true&utm_source=nyhedsbrev&utm_medium=e-

mail&utm_campaign=social

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Karina Adsbøl (DF).

Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Karina.Adsbol@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne

Troels Ravn
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